
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

oraz senatora Micha³a Ok³ê
na 46. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Bogdana Klicha

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracamy siê do pana ministra z uprzejm¹ proœb¹ o informacjê na temat utylizacji amunicji w Woj-

sku Polskim w ostatnich piêciu latach z podzia³em na rodzaje amunicji i podmioty wykonuj¹ce.
Do zwrócenia uwagi na ten problem sk³ania nas doœæ powszechna opinia – chcielibyœmy uzyskaæ jej

potwierdzenie lub zaprzeczenie – ¿e utylizacjê amunicji du¿ego kalibru, tê bardziej op³acaln¹, wykonuj¹
firmy prywatne, zaœ ma³ego kalibru, mniej op³acaln¹ – firmy pañstwowe.

Czy jest mo¿liwe, aby segregowanie amunicji nie odbywa³o siê wed³ug kalibru, lecz by przydzielane
by³y ca³e magazyny? Wówczas firma wygrywaj¹ca przetarg utylizowa³aby wszystkie rodzaje amunicji.

Prosimy tak¿e o informacjê na temat wykorzystania mo¿liwoœci w zakresie utylizacji Zak³adów Me-
chanicznych „Mesko” w Skar¿ysku oraz perspektyw rozwoju tego przedsiêbiorstwa.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga
Micha³ Ok³a




